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Abstract (en)
It comprises a box (6) which is equipped with wheels (26) resting on a displacement track (27) and the base of which is equipped with sole plates
(7a, 8a), vibratory systems, the housings (30) of which comprise means (30a) for being secured to the sole plates, and elastic pneumatic jacks (34)
suitable for making it possible to raise the wheels (26) above the track (27) during the functioning of the vibratory systems. <IMAGE>

Abstract (fr)
Il comprend un caisson (6) pourvu de roues (26) reposant sur une voie de déplacement (27) et dont la base est pourvue de semelles (7a, 8a), des
systemes vibratoires dont les boitiers (30) comportent des moyens (30a) d'étre assujettis aux semelles, et des vérins pneumatiques (34) élastiques
propres a permettre de soulever les roues (26) au-dessus de la voie (27) pendant le fonctionnement des systemes vibratoires.
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